
 
 

Protokoll NNFK styrelsemöte 2024-03-04 
 
Närvarande: Jone Johnsson, Kerstin Frändegård, Jimmy Börjesson, Maria Köhler, Elin 
Eriksson, Viktor Thorn, Lena Larsson, Helga Fredholm under §6 
 
§1.  Mötet öppnas 
Ordförande Jone Johnsson 
 
§2.  Val av sekreterare 
Lena Larsson 
 
§3.  Val av en justerare 
Kerstin Frändegård 
 
§4.  Godkännande av dagordning 
Fyra punkter läggs till under övrigt 
 
§5.  Föregående protokoll 

- Förändringar av hemsidan KVARSTÅR 
- Jone undersöker hos Jägareförbundet om det går att ändra handläggningstider för 

sökta aktivitetsbidrag.  
- Lena undersöker möjligheten att söka aktivitetsmedel hos ABF 
- Enkät till medlemmarna för att undersöka åsikter och önskemål runt klubbens 

Verksamhet. KVARSTÅR 
- Återbetalning av startavgifter Lena och Elin KVARSTÅR 
- Planerat möte med Länsstyrelsen och Jaktvårdskonsulent från Jägarförbundet Jone 

KVARSTÅR  
- Vårträning KVARSTÅR 

 
§6.  Ekonomi 

- Helga går igenom det ekonomiska läget 
- BESLUT att Helga rensar upp i filen ”Redovisning av jaktprov i NNFK´s regi” 

då SKK Start gjort att handhavandet förändrats. 
 
§7.  Sponsorgruppen 
Då ingen av Sponsorgruppens medlemmar kunde närvara redogör Elin för denna punkt. Elin 
har haft ett möte med Sponsorgruppen och börjat utverka ett arbetsdokument för gruppens 
räkning. 

- Flera personer har tillfrågats om att ingå i gruppen men ingen har nappat på detta 
ännu. Lena pratar med Rickard Brännström för att få förslag på någon som kan ingå 
och bor i kustområdet. Denna person behövs som administratör och huvudansvarig 
för lotterier samt för att försöka få långsiktiga sponsorer. 



- BESLUT att NNFK ska ha två lotterier / år. Lotteri 1 från Klubbdagen till och med 
Västgårds samt Lotteri 2 från Edeviksprovet till och med den utställning som 
anordnas i november årligen. 

- Jone och Kerstin har bra kontakter på jaktaffärer och kollar med dem angående 
sponsring. 

- BESLUT att Sponsorgruppen ansvarar för inköp / sponsring av markeringstäcken och 
foder inför SM/Fjällpokal då detta faller på arrangerande klubb och inte FA. 
Inför årets SM/Fjällpokal sponsrar eventuellt Åredalens Hund & Sport. Vi väntar på 
svar. 

- Diskussion runt ev. sponsring av boende vid jaktprov. 
- Sponsorgruppen bjuds in till nästa möte. 

 
§8.  Marker 

- Genomgång av önskade marker för träning och jaktprov till hösten.  
Jimmy lämnar in ansökan till Länsstyrelsen troligen nästa vecka efter avstämning med 
övriga hundklubbar. 

- All ekonomi redovisat och klart till Länsstyrelsen. 
 
§9.  Verksamhet/planerad verksamhet 

- Prov, allt flyter på  
- Diskussion om att på hemsidan lägga en direkt länk till SKK Starts annons för olika 

jaktprov i stället för att som nu även lägga en separat annons på hemsidan. 
Detta kommer att tas upp på nästa avstämningsmöte med provledningarna. 

- Utställningar, inget nytt 
- Ännu ingen ansvarig för utställningen på Västgårds KVARSTÅR 
- Klubbdagen 15 juni, Elin och Jone börjar planera och försöka få ihop en arbetsgrupp 

för klubbdagen. Elin kontaktar Norbeth. 
 
§10. Övrigt 

- Kennelhostan härjar just nu så vi kommer att uppmana folk att stryka sina hundar, 
som uppvisar minsta symptom, från kommande prov. Återbetalning av startavgift till 
dessa. Vi lägger ut detta inför varje kommande prov under våren. 

- Diskussion runt brev för styrelsens kännedom från FA 
- Diskussion om NNFK ska skicka representant till årsmöteshelgen 10-12 maj och i så 

fall vem. KVARSTÅR 
- Diskussion runt bristen på apportripor. Kanske kan skyttarna inte längre få de ripor 

som skjuts under hösten. Dyrt för klubben att köpa. KVARSTÅR 
 
§11. Tid för nästa möte 
Måndag 6/5 kl. 19.00 
 
§12. Mötet avslutas 
Ordförande avslutar mötet 
 
 
Digital justering 
 



 
 
 
 
 
 
Jone Johnsson                                                                              Kerstin Frändegård 
 
 

 
 
 
 
 


